
JUDETUL ARGES
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BEREVOESTI

PROCES VERBAL

incheiat astdzi !5.03,2022 la sediul Consiliului Local Berevoeqti, cu prilejul

linerii qedinlei extraordinare de lucru' 
$edinia incepe la ora 1400 , participl 12 consilieri din 13 in functie . Lipseste

d-l consilier Pand lancu . La qedin!6 participd ,d-1 primar Proca Florin Bogdan 9i d

na secretar general LecaAndra .

$edinta este legal constituiti, aceasta a fost legal

comunei B erevoeqti prin adresa nr.l7 3 5 I I I .03 .2022.
convocatd de primarul

Preqedintele de qedin!6 este d-1. consilier Busuioc Gheorghe care ia loc la
prezidiu Ei prezintd proiectul ordinii de zi:

l..Prezentarea procesului verbal de la gedinfa anterioarl, prezintl
doamna secretar general Leca Andra.

2.Proiect de hotf,r6re privind aprobarea gi insugirea documentatiei

tehnico economic e faza DALI gi devizul general pentru obiectivul de investifie

Asfaltare drumuri comunale Bratia -Ducu Ion in comuna Berevoeqti, judetul

Argeq.
3.Proiect de hotirflre privind aprobarea gi insuqirea documentafiei

tehnico economic a faza DALI qi devizul general pentru obiectivul de investifie

Asfaltare DC 3- fam Cornea DC3 in comuna Berevoeqti, judeful Arge9.

4.Proiect de hotlrfire privind aprobarea cererii de finanfare 9i a devizului
general estimativ pentru depunerea la Ministerul Dezvoltirii, Lucririlor
publice gi Administrafiei a proiectului privind obiectivul infiin{are refea

inteligeni[ de distribu{ie a gazelor naturale in comuna Berevoe$ti, sat

Berevoegti, judeful Argeg gi extindere in comuna Berevooqti satele Berevoegti,

G[m[cegti gi Bratia.
S.Intrebtrri gi interPeliri.

Se supune la vot proiectul ordinii de zi qi este aprobat in unanimitate.

Se trece Ia pct.1 la care d-na secretar general prezint6 procesul verbal al

qedinlei care s-a desfEgurat in data de 02.03.2022.
Nefiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal gi este aprobat cu

unanimitate de voturi .

2. Proiect de hotlrffre privind aprobarea gi insugirea documenta(iei tehnico

economic e fazaDALI gi devizul general pentru oblectivulde investifie Asfaltare

drumuri comunale Bratia -Ducu Ion in comuna Berevoe$ti, judetul Arge$.



Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , expunerea de motive a primarului comunei

Berevoeqti , raportul de specialitate gi anexele proiectului .Prezintd d-na Leca

Andra.
D-l Badea:Care au fost criteriile prin care s a hotdrdt aici in Bratia asfaltarea celor

750 m?
D-l Viceprimar:Acolo avem deja refea de apd.Pentru canalizare cum am spus gi in
gedinla de comisie este destul de greu pentru cdpartea stOng[ cum urci toate casele

sunt cu panta cd,r:e vale qi nu se poate prelua acea zond, partea de sus unde avem

cdteva case sd facem canalizarc cu ruperi de pantd investitia este foarte mare gi nu
qtiu cdt de justificatE este gi atunci avem acele ganturi betonate, avem subtraversdrile
care sunt pe drum qi nu ar necesita sume foarte mari gi am putea sd o realizdm gi

este foarte bine datoritd pantei mari care o are, captarea apei care se face, calea de

acces mult mai accesibild qi magina de gunoi care ar putea sd urce s6 fac6 serviciu.

D-l Badea:Dvs. vorbili doar de avantajele celor de acolo din Bratia.Am mai discutat
qi acum 1 an gi acum 2 ani,cum rezolvdm noi problema alimentdrii cu ap[ in
Olelu?lEra o propunere s6lu[m din Bratia
D-l Viceprimar:Da
D-l Badea:Dacd noi asfaltdm ,nu o sd afecteze in momentul in care vom duce aceste

conducte in Olelu?Trebuie s6lu6m in considerarc cdnu putem sd 16s6m zona Olelu
aga, nemo demizatd.Sunt oameni in vdrst6 acolo, oameni care au nevoie de o maqin6

,de o ambulanlI, de o magind de pompieri.Deci noi dacd 1u5m in calcul si facem o

investitie ca s6 cuprindd gi satul Olelu, nu o sd ne impiedice cei 750m de asfalt pentru

realizweaacestei moderniz6ri spre satul Olelu?! Deci cum are in vedere executivul
s5 rezolve problema cea mai importantd pentru satul Otelu respectiv alimentarea cu

apd.
D-l Viceprimar:Din punct de vedere tehnic gi analizape care am fEcut o cu experlii
qi specialigti pentru sisteme de alimentare cu apd, avdnd inEllimea foarte mare de la

bazd de la Gigel $erban pdn6 sus in Otelu, avem nevoie ori de pomp6 mare care s5

pompeze gi cu ,costuri mari ori dacd nu trebuie s[ facem bazintampon sd lulm din
punct in punct sd cregtem nivelul s[ transportdmapd/litru ,care este destul de greu sd

plateascd oamenii.Solutia la care ne am gdndit noi s6 fie mai eficientd, avem acele

puturi care sunt pe domeniul public Ai am prins bani s6 facem denisiparea 1or.

D-l Badea:Unde sunt pufurile?
D-l Viceprimar:Pe domeniul public in Otelu.La num6ru1 de persoane din Otelu
putem s5 facem o cabind jos, in vale ,cu sistem hidrofor gi sd facem alimentarea

satului cu apa existent[ de acolo, asta a fost varianta noastr6.

D-l Badea:Dvs ati luat in calcul cI e mai ugor de fbcut?!
D-l Viceprimar:Da gi costuri mai mici
D-l Badea:Tot dvs anul trecut aliprezentat faptul cd apa de acolo nu este potabild

D-l Viceprimar:Da, sunt nitrali gi nitrili in ap[



D-l Badea:Afectdm sdndtatea oamenilor.Nu putem sE folosim apa, s a propus sd

mergem cu alimentarea din Bratia
D-l Viceprimar:V am spus care sunt dezavantalele.Sunt curios c6[i se vor racorda la

reteau de ap6.Am ftcut un studiu gi sunt foarte putini.
D-l Moiceanu:Sunt 9 case gi terenuri cumpdrate de bucuregteni tn zond, trebuie sE

aveli in vedere treaba asta
D-l Badea:Puturile de care vorbili dvs, majoritatea yara seac6, nu e solulie
permanentI
D-l Viceprimar:Trebuie un alt traseu f6cut
D-l Badea:Trebuie sI stabilim cum vom rezolva satul Otelu cu alimentarea cu

ap6.Asta e singura variantE,sd mergem pe alimentarea de la Bratia
D-l Primar:in primul rdnd oportunitatea conductei pe drumul care leag6 acele

proprietdli nu are rost, satul Bratia este alimentat cu ap6, coloana de alimentare cu

ap[ este pdn6la ultima cas6.

D-l Badea:Cum adicd, ve !i merge cu puturi cu aceeaqi conductd pdn6 in Olelu?

D-l Primar:Bineinteles
D-l Badea:$i pdnd acum de ce nu a !i f6cut?

D-l Primar:Nu am avut bani
D-l Badea:Cum nu ali avut ?Ali ftcut un studiu?

D-l Primar:Da, ne cost6 7 miliarde
D-l Badea:Si calculdm cdt investiti dvs acum pe cele dou6 drumuri qi sd calculdm

dac[ nu erau bani pt O!elu?!
D-l Primar:Dvs ali pus problema la alimentare cu apd dacd se asfalteazdpe unde se

bagdconducta ?!

D-l Badea:Da
D-l Primar:Eu v[ spun conducta este bSgatapdnd la ultima cas6, este coloani cu

alimentare cu apd pentru cei din Bratia qi se poate duce pe aceea$i coloan6 pentru

cei din O{elu.
D-l Badea:Discutfim de atdta timp gi nu s a fdcut nimic cu alimentarea cu ap6 pentru

cei din Otelu
D-l Primar:Dvs ali pus o intrebare, v am rdspuns
D-l Busuioc:Care este secliunea ]evii?
D-l Viceprimar:Dou[ levi de 63

D-l Busuioc:Foarte bine
D-l Badea:Acum 1 an am discutat despre asta, acum 2 ani am discutat despre asta

D-l Primar:Avem prevIzufi bani pentru un put in satul Bratia , nu ne ajunge apa nici
mdcar in Bratia gi in G6miceqti .

D-l Busuioc:Am o problem6 , este vorba de canalizare, am discutat gi in comisie dar

asta este, trebuia bdgata conducta de canalizare, sd fie bdgatd acolo pe partea



dreaptd.Dacd gdndim pe viitor in Olelu se va face canalizare $i ap6, ne apuc[m gi

tdiem acest asfalt.
D-l Viceprimar:Pentru zonele izolate gi cu distanle mari nu se duc conducte atdt de

lungi, se fac acele fose speciale in zone carc se trateazd
D-l Primar:Cu alimentarea cu apd suntem perfect de acord dar canalizare in satul

O{elu sd te duci cu o conductd de canalizare aproximativ 3 km firE sd deserveascd o

cas[, nimeni nu ne dd fonduri
D-l Busuioc:Pe fonduri
D-l Primar:Pe fonduri am incercat cu asfaltarea gi pe toate fondurile spune c6te case

deservegte gi cdte proprietdti, care e populaJia acolo gi noi mergem aproximativ 3 km
frrd sd deserveascdmdcar o cas6, pe fonduri europene este foarte greu.

D-l Busuioc:Am avut disculie anul trecut nu se poate face asfaltare dac[ nu e

canalizare
D-l Primar:Este vorba de Ministerul Dezvolt6rii de strada Dc3 pdn6 la primdrie
depusd pe PNDL2, anul acesta va fi prioritatdla extindere de canalizare, am dat gi q

declaralie pe propria rdspundere, deci avem obligatia sd bdgdm intdi canalizarea ,

dar acesta este pe buget local nu are nicio legdturS cu proiectul depus la Ministerul
Dezvolt6rii.
D-l Busuioc:Pe distanta aceasta trebuie sd fie un asfalt cu o grosime de...?

D-l Primar:'l cm aproximativ 4 m
D-l Busuioc :Rigole, podigti, tuburi sunt?

D-l Primar:Nu, rigole sunt deja
D-l Busuioc:Eu am un dubiu, pdrerea mea, nu se poate asfalta dacd nu facem

canalizare
D-l Viceprimar:Nu sunt condilii pe buget local, acestea sunt conditii de laMinisterul
DezvoltSrii.
Nemaifiind discutii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot6rdre qi cu 9
voturi pentru Si 3 abtinere din partea d lor consilleri Badea Vasile Robert
Busuioc Gheorghe gi Schioapa Daniel este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.14 din
15,03,2022,
3,Proiect de hottrrffre privind aprobarea gi insupirea documentatiei tehnico
economicefazaDAl,l gi devizul general pentru obiectivul de investi(ie Asfaltare
DC 3- fam Cornea DC3 in comuna Berevoegti, judetul Argeg.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , expunerea de motive a primarului comunei

Berevoeqti , raportul de specialitate gi anexele proiectului .Prezinti d-na secretar

Leca Andra.
D-l Busuioc:Aici sunt podiqti, tuburi, rigole, pe distanta aceastfl
D-l Viceprimar:Nu
D-l Busuioc:Deci este covor asfaltic fErS podigti, rigole?
D-l Primar:Nu este cazul



n

D-l Badea:Aici se intelege o astfel de investilie , a rdmas doar bucata aceasta.La

proiectul acesta nu este o problem[, am in]eles necesitatea , nu este ca la Bratia,

trebuie sd avem in vedere toatdzofia de la Bratia la Olelu
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotirdre qi cu

unanimitate de voturi pentru (12) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.15 din

15,03,2022,
4.Proiect de hottrr6re privind aprobarea cererii de finanfare gi a devizului
general estimativ pentru depunerea la Ministerul Dezvoltlrii, Lucririlor
Fubfice gi Administratiei a proiectului privind obiectivul. infiinfare retea

inteligenti de distribugie a gazelor naturale in comuna Berevoegti, sat

Berevoegti, judeful Argeg gi extindere in comuna Berevoegti satele Berevoegti,

Gimlcegti gi Bratia.
Sunt prezentate: proiectul de hot[rOre , expunerea de motive a primarului comunei

Berevoeqti , raportul de specialitate gi anexele proiectului .Prezintd d-na Leca
Andra.
D na Leca Andra dE citire adresei de la Ministerul Dezvolt[rii
D-na Leca:Am completat cererea de finanlare, devizul general qi hotdrdrea pentru a

le putea incdrca pe platformE.
D-l Busuioc:Am discutat qi in comisia Kl
D-l Badea:Practic acest proiect de hotdrdre ce trebuie sE facd

D-l Viceprimar:Aprob6m devizul gi cererea de finantare
D-l Badea:Pe ce suprafalE
D-l Busuioc:28 km
D-l Viceprimar:in toatd comuna
D-l Badea:Norocul nostru a romdnilor cd a venit aceast6 oportunitate pe fonduri

europene, nu avem cum s6 scdpim ocaziaasta
D-l Primar:Ocaziasi depunem, e o mare diferentE in a depune gi a lua finanlare.

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot[r0re qi cu

unanimitate de voturi pentru (12) este adoptattr H.C.L. Berevoeqti nr.16 din

rs.03.2022.
S.intreblri gi interpelIri.
D-l Badea:Acum au apdrut pe Anghel Saligny gazele dar nu trebuie sd scdpdm gansa

cu asfaltarea in toatd comuna.
D-l Primar:Ai un plafon de 40 miliarde
D-l Badea:Eu vorbeam ca obiectiv pt toati comun6, avem interesul s5 mergem pe

un proiect * lu Strdmbu -Sitigte-Fa\aCdrnpului, un proiect

D-l Primar:Il avem luat in calcul
D-l Badea:gi alt proiect mare Bratia-Bdndea-Olelu gi Valea Satului'Gruiul Mare

acestea ar fi cele 2 mariproiecte ce trebuie s5le avem in vedere gi dacd prindem un

proiect pe fonduri europene ar fi nemaipomenit.



D-l Viceprimar:Important este sd avem SF. Pe Gruiul Mare nici nu suntem

proprietari
b-t-naaea:Nu neapdrat asfaltare, pietruit.Pe Valea Satului dac6 tot prindem zona

aceasta care e foarte interesanta Rdu-Gdmdcegti-R6ugor-Gura N[vrapului-Bratia-

Otelu-Valea Satului-Gruiul Mare ,putem pe Valea lui Arei s6 rezolvSm problema de

acolo, putem sd rezolvam partea cu podul peste Valea Satului , sd avem in vedere.

D-l Primar:Este foarte frumos ceea ce spunefi, este foarte greu de realizat

D-l Badea:putem s6 punem umarul in a gdsi finanlarea.D-le vice v6 felicit qi v6

mullumesc, ce am discutat data trecut6 la gedin!6, mi a pldcut modul cum ati aclionat

de a doua zi, cum ali rezolvat.Am o rugdminte mi au solicitat foarte multi cet6leni

pe Valea Satului , r.r- rezolvdm noi de la primul barai de la Ion Hertea pdnd in

partea cealaltdla Nelu Dragomir cu buldoexcavatorul sd facem un terasament si nu

mai vin6 valea sI intrerupS circulalia.
D-l Viceprimar:Am fost acolo cu cei de la Consiliul Judelean, Apele Romdne, ISU,

am f6cut solicitare s6 ne dea spre inchiriere un buldozer este mult mai avantajos 9i

lucreazdmai bine, noi trebuir iA punem motorina.Cu siguranld acolo trebuie mutata

albia rdului, trebuie protejat drumul, s5 facem o recalibrate ardului

D-l Badea:Sunt gi proprietari de pdduri, suntem 9i noi cei care avem grfidinele

deasupra, foarte mul1i se folosesc de acest drum de acces

D-l Viceprimar:Am in vedere, am discutat

D-l Badea:Cu becul de Pe Valea Berii
D-l Viceprimar:C6nd vreti md sunali qi mergem acolo

D-l Badea:Perfect.Aici la qcoa16, pragurile, semnele de circula{ie

D-l primar:Acum asfaltdm qi putem s6le facem din asfalt cum au fdcut qi altii

D-l Badea:Sunt tinerii .ur.-uin invitezd, sunt inconqtienti qi mi e team6.Copiii nu

sunt atenli ,sunt copii, trebuie neapdrat sI rezolvEm aceastE problemE

D-l Viceprimar:O rezolvdm
D-l Busuioc:Am solicitat qi eu un bec aici

D-l viceprimar:Nu avem relea, trebuie s6 punem st6lp suplimentar qi relea

D-l Busuioc:Refeaua o aduc eu

D-l Viceprimar:Trebuie puqi 2 st61pi , minim
D-l Primar:obiectiv de investitie Extindere relea electrica

D-l Schioapa:Dac6 tot faceti o extindere de 300m mai puneti 100m, oamenii din

Ungureni vor Pe Pod
D-l Badea:Eu cred c6 ar fi bine anul acesta dac[ incepem sd facem curi]irea albiilor

r6urilor s6 ii avertizdm pe oameni de amenzi.inbaza Hotirdrii Consiliului Local

acestea sunt amenzile dacdnu respectdm regulile

D-l primar:Vom monta camere ai tuat vederi.Avem 80 mii lei s5 punem undeva la

50-60 camere.cu siguranta ,in momentul c6nd vom monta 60 de camere pe raza

comunei vom avea o monitorizate strictd



D-l Badea:S[ facefi qi anun]uri
D-l Viceprimar:Da, facem qi anunluri
Nemaifiind disculii in qedinla de astdzi, preqedintele de qedin{d declar[ inchise

Iucr6rile acesteia.

$edinla se incheie in jurul orei 1500.

Drept pentru care s-a inoheiat prezentul proces verbal.

Secretar glneral ,

"ffff5\
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